
Agendapunt 13 van de vergadering van de Statencommissie Ruimte,
Infrastructuur en Mobiliteit d.d. 15 april 2002

Aan:
mevrouw I.J. Huisman-Holmersma

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 27 maart 2002
Ons kenmerk 13/6.11/2002002206
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 29 van het Reglement van orde inzake
militair gebruik Groningen Airport Eelde

Geachte mevrouw Huisman,

In uw brief van 5 maart 2002 stelt u een aantal vragen over vorengenoemd onder-
werp.
Onderstaand vindt u de antwoorden op deze vragen.

Vraag 1
Is het college op de hoogte van het feit dat op 21 augustus 2001 door de exploitant
van Groningen Airport Eelde een verzoek is ingediend om ontheffing te krijgen van
artikel 33, tweede lid, van de Luchtvaartwet (LVW) ten behoeve van incidenteel militair
mede-gebruik? Zo ja, sinds wanneer?
(kenmerk brief DL/infra/02.540139)

Vraag 2
Is het college op de hoogte van het feit dat de luchthavendirectie ditzelfde verzoek
heeft neergelegd bij de Commissie Milieuhygiëne Luchtvaartterrein Eelde in de verga-
dering van 4 maart 2002? Zo, ja, sinds wanneer?
(kenmerk brief BM/ODJ/02/1001a033)

Antwoord
Van beide feiten is ons college sinds begin maart op de hoogte.
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Vraag 3
De Commissie 21 LVW, die de ontwerpaanwijzing behandelde, heeft de minister op
10 oktober 1997 op grond van artikel 22 van de LVW geadviseerd. In deze commissie
waren de provincies Drenthe en Groningen en de gemeenten Haren, Eelde en Vries
vertegenwoordigd.
In de reactie schrijft de Commissie 21 LVW (bladzijde 67): "Militaire toestellen kunnen
alleen in noodsituaties van het vliegveld gebruikmaken" en "De commissie is van me-
ning dat een verbod op het gebruik door militaire toestellen expliciet in de aanwijzing
moet worden opgenomen".
Het unanieme advies van de Commissie 21 LVW luidt: "De commissie adviseert de
Aanwijzing te wijzigen door in artikel 2 op te nemen: "Deze Aanwijzing heeft betrek-
king op het openbare nationale en internationale verkeer met burgerluchtvaartuigen".
De minister heeft dit advies overgenomen en artikel 3 van de aanwijzing luidt: "Het
luchtvaartterrein Eelde wordt aangewezen voor het openbare burgerlijke luchtve r-
keer".
Staat het college nog steeds achter dit unanieme advies van de Commissie 21 LVW?

Antwoord
Ja; zie verder antwoord op vraag 5.

Vraag 4
Heeft de heer Swierstra zijn positieve uitspraken over militair gebruik in de nieuwsru-
briek van Radio Drenthe van vandaag gedaan als commissaris van de
NV Luchthaven, dus op persoonlijke titel, of heeft hij als gedeputeerde gesproken?

Antwoord
De heer Swierstra heeft zijn uitspraken gedaan als gedeputeerde.

Vraag 5
Deelt het college onze opvatting dat militaire toestellen alleen in noodsituaties gebruik
mogen maken van Groningen Airport Eelde?

Antwoord
In het licht van de vorig jaar vastgestelde aanwijzing, waarin voldoende waar-
borgen voor omwonenden en milieu zijn opgenomen, zien wij geen bezwaren
tegen incidenteel militair gebruik van Groningen Airport Eelde. Militaire toe-
stellen vallen gewoon onder de geluidszones en nemen ook geen onevenre-
dig groot beslag op de geluidsruimte.
Wij spreken niet van medegebruik, omdat deze benaming een ander soort
luchthaven veronderstelt: een burgerluchthaven met militair medegebruik. Dat
is Groningen Airport Eelde wettelijk niet en zal het ook niet worden. Het zal al-
tijd gaan om incidenteel gebruik, binnen de vastgestelde normen.
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Wij gaan ervan uit dat met het verstrekken van de aangevraagde ontheffing
voor militair gebruik, zoals dat ook de afgelopen jaren heeft plaatsgevonden,
de waarborgen voor de omgeving nog helderder worden.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

J.Th. Imholz, wnd. griffier A.L. ter Beek, voorzitter

gm/jk/coll.
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Aan het College van Gedeputeerde Staten
Postbus 122
9400 AC  ASSEN

Paterswolde, 5 maart 2002

Betreft vragen ex artikel 29 reglement van orde
inzake militair gebruik Groningen Airport Eelde

Geacht College,

Naar aanleiding van de berichten in de pers, de vergadering van de Commissie
milieuhygiëne luchtvaartterrein Eelde d.d. 4 maart en de uitspraken van dhr. Swierstra op
Radio Drenthe stellen wij u de volgende vragen:

1. Is het College op de hoogte van het feit dat op 21 augustus 2001 door de exploitant
van Groningen Airport Eelde een verzoek ingediend is om ontheffing te krijgen van
artikel 33, tweede lid van Luchtvaartwet ten behoeve van incidenteel militair
medegebruik? Zo ja, sinds wanneer?
(kenmerk  brief DL/Infra/02.540139)

2. Is het College op de hoogte van het feit dat de luchthavendirectie ditzelfde verzoek
heeft neergelegd bij de Commissie milieuhygiëne luchtvaartterrein Eelde  in de
vergadering van 4 maart 2002? Zo ja, sinds wanneer?
(kenmerk brief BM/ODJ/02.1001a033).

3. De Commissie 21 LVW die de ontwerp Aanwijzing behandelde, heeft de minister op
10 oktober 1997  op grond van art. 22 LVW  geadviseerd. In deze Cie waren de
provincies Drenthe en Groningen en de gemeenten Haren, Eelde en Vries
vertegenwoordigd.
In de reactie schrijft de Cie 21 (bladz. 67): : “Militaire toestellen kunnen alleen in
noodsituaties  van het vliegveld gebruik maken” en  “De commissie is van mening
dat een verbod op het gebruik door militaire toestellen expliciet in de aanwijzing
moet worden opgenomen”.
Het unanieme advies van de Cie 21 luidt: “de commissie adviseert de aanwijzing te
wijzigen door in artikel 2 op te nemen: “Deze aanwijzing heeft betrekking op het
openbare nationale en internationale verkeer met burgerluchtvaartuigen.”
De minister heeft dit advies overgenomen en artikel 3 van de Aanwijzing luidt: “Het
Luchtvaartterrein Eelde wordt aangewezen voor het openbare burgerlijke
luchtverkeer”.

Staat het College nog steeds achter dit unanieme advies van de Cie 21?

4. Heeft dhr. Swierstra zijn positieve uitspraken over militair gebruik in de nieuwsrubriek
van Radio Drenthe van vandaag gedaan als commissaris  van de NV Luchthaven,
dus op persoonlijke titel,  of heeft hij als gedeputeerde gesproken?
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5. Deelt het College onze opvatting dat militaire toestellen alleen in noodsituaties
gebruik mogen maken van Groningen Airport Eelde?

Uw antwoord met belangstelling tegemoet ziende,

Met vriendelijke groet,
Namens de PvdA-Statenfractie

Ike Huisman-Holmersma


